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　　1、祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
　　I wish you in this special day, always full of happiness, I wish you luck tomorrow, Triumphant news keeps pouring in!
　　2、小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
　　A little birthday wish. A small token of my wish. May you seek diligently, may you always have an insatiable desire to learn.
　　3、生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
　　Born to be pro, bring you a myriad of happy days, every day of the year will remember, happy birthday, warm.
　　4、送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
　　Senda birthday gift, it is my heart is Happy birthday birthday wishes, I wish you safe and sound all year round!
　　5、在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快！
　　On your sixty birthday occasion, please allow me to express my best wishes to you, I wish you health and longevity, happy life!
　　6、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
　　In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you anendless enjoyment.
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　　1、Moon and rotary wing， feeling bitter accompanied by sincere long， whether you are in faraway places， I will always remember this day。 I wish you a happy birthday!日月轮转永不断，情苦真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生日快乐！
　　2、Gently send to you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
　　3、Among the friends we make in life, there are only one or two who can be called \"a special friend\" and that\'s how I think of you.You show the warmth of your friendship in so many different ways,That’s why I hope your birthday is the happiest of days.在我们结交的朋友中，只有一、二人堪称“知已”。我正是这样看你。你事无巨细都表现出温馨的友谊，为此我祝你生日幸福无比。
　　4、My birthday wishes to you are the warmest. May all the plans you are making work out just right for you and may life always bring the best things your way.热烈祝贺你的生辰！愿你的计划都能实现、愿你的生活永远美丽！
　　5、Every day is birthday time when thinking of you, and I shall keep one sublime hoping your many dreams come true.每当想到你我好似天天都在过生日，可我特别珍视其中的一天，祝愿你在这天美梦都能实现。
　　6、Dad， today is your birthday， may all the joy， all happiness， all the sweet， all the luck around you。 Happy birthday! Health! To be happy!爸爸，今天是您的生日，愿所有的快乐、所有的幸福、所有的温馨、所有的好运围绕在您身边。生日快乐！健康！幸福！
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　　1、生日的烛光摇曳一季繁花，每一支都是我们温馨、虔诚的祝愿：生日快乐、心想事成！
　　birthday candlelight flickers a season of flowers, each of which is our warm, pious wishes: happy birthday, what you want to achieve!
　　2、摘一片雪花，把祝串成洁白的树挂，为你的生日奉献一朵亮丽的心花。
　　pick a snowflake, string wishes into a white tree, dedicate a beautiful heart flower for your birthday.
　　3、盈盈今日天如水，恋恋当年水似天。情缘驻我心，相思比梦长。祝福你生日快乐！
　　yingying todays sky is like water, love that years water is like sky. love is in my heart. acacia is longer than dreams. happy birthday to you!
　　4、又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，带给您成功的一年，祝您生日快乐！
　　its a good start again. may my sincere wishes bring you a successful year. happy birthday to you!
　　5、祈愿您的生日，为您带来一个最瑰丽最金碧辉煌的一生。
　　may your birthday bring you a most magnificent and brilliant life.
　　6、愿电波驾着我的祝福：幸福，好运送给你。祝你生日愉快！天天开心！
　　may the radio wave drive my blessing: happiness, so that it can be delivered to you. happy birthday to you! happy everyday!
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　　1、With best wishes for a happy birthday.
　　的愿望祝你生日快乐。
　　2、Please let me hug you and say \"Happy Birthday to you\" now.
　　请让我抱着你祝你生日快乐。
　　3、May this day that\'s all your own hold happiness for you. And may the yearsahead be filled wish all the best things, too. Happy Birthday!
　　愿这完全属于你的一天带给你幸福。愿未来的岁月锦上添花。祝你生日快乐!
　　4、The best happy birthday wishes for you with my biggest hug! !
　　真挚的祝福，祝你生日快乐!!
　　5、Time will never change my love for you deep， the passing of time will only make it more and more deep， I wish you a happy birthday， my love!
　　时光永远不会改变我对你深沉的爱恋，时间的流逝只会使它愈加深厚，祝你生日快乐，我的爱人！
　　6、Happy birthday, Dear Miranda. Happy birthday to you.
　　亲爱的Miranda，祝你生日快乐!
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　　1、祝你人比花儿美，生日过的喜洋洋！
　　I wish you more beautiful than flowers, happy birthday!
　　2、今天是你的生日，我祝福你一周七喜，百事可乐，万事芬达！
　　today is your birthday, i wish you seven happy weeks, pepsi-cola, fanta!
　　3、屋里很黑、没有你的陪伴、我变的好胆小。生日快乐！
　　The room is very dark, without your company, I become very timid. Happy birthday!
　　4、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
　　Congratulations on your birthday! May all this be full of joy and success!
　　5、愿你从今往后，所遇到的一切，能给你向往热爱的力量。
　　May everything you encounter from now on can give you the power to yearn for love.
　　6、祝你永远开心快乐，健康幸福！生日快乐！
　　I wish you happiness, health and happiness forever! Happy birthday!
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